
 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte mevrouw Gounou, 

 

U hebt het college op 6 mei 2015 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over het 

bericht dat BrabantZorg keukentafelgesprek aftrekt van zorg voor cliënten. 

 

In deze brief beantwoorden wij uw vragen puntsgewijs.  

 

1. Kan het College bevestigen dat de tijd die besteedt wordt aan keukentafelgesprekken van 

ex-Pantein cliënten wordt afgetrokken van het totale aantal uren geboden zorg van die 

week? 

Dit was voor een beperkt aantal Osse cliënten het geval. Tijdens een bestuurlijk gesprek is 

afgesproken dat BrabantZorg hier per direct mee stopt. 

 

2. Is het College n.a.v. bovenstaande berichtgeving in contact getreden met BrabantZorg? 

Ja. 

a. Zo ja, wat was de strekking van dit contact? 

Er is namens de regio een bestuurlijk gesprek geweest met BrabantZorg. Gemeenten hebben 

om een gesprek gevraagd met Brabant Zorg naar aanleiding van onderstaande punten. 

•    Manier van uitvoering overname cliënten Pantein door Brabant Zorg. 

•    Financiële tegemoetkoming.  

•    Handelswijze Brabant Zorg rondom maatwerkgesprek. 

 

b. Zo nee, waarom is er geen contact gezocht?  
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Niet van toepassing. 

 

3. Deelt het College de mening van de PvdA dat deze gang van zaken ontoelaatbaar is, 

rekening houdend met het feit dat keukentafelgesprekken niet gerekend kunnen worden 

tot verleende zorg en deze communicatie voor cliënten tot nog meer onrust leidt na al een 

zeer roerige periode rondom het faillissement van Pantein? 

Ja. 

 

4. Deelt het college de mening dat het in mindering brengen van geleverde uren zorg als 

gevolg van de benodigde tijd voor het keukentafelgesprek, per definitie in strijd is met de 

gemaakte afspraken over de lumpsumfinanciering. Er wordt immers niet meer per uur 

betaald, maar een vaste vergoeding per cliënt. 

Ja. 

 

5. Zijn alle keukentafelgesprekken van BrabantZorg voltooid? Met andere woorden, kan en 

wil het College nog iets aan deze situatie doen? 

Nog niet alle keukentafelgesprekken van BrabantZorg zijn voltooid. Ook dit is besproken in 

het bestuurlijk overleg met BrabantZorg. Afgesproken is dat BrabantZorg per gemeente 

aangeeft hoeveel gesprekken er hebben plaatsgevonden en een planning aanlevert van de 

nog te voeren gesprekken. 

 

6. Hoe gaan in het licht van bovenstaande de andere zorgaanbieders om met de 

keukentafelgesprekken? 

Andere zorgaanbieders laten het gesprek niet ten koste gaan van de verleende zorg. 

 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Oss. 

 

 

De secretaris,     De burgemeester, 

 

 

 

Drs. M.J.H. van Schaijk    Drs. W.J.L. Buijs-Glaudemans 

 


